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§ 6 
Skrivelse om elcyklar för äldre,  "Cykling utan ålder"  
ÖST 2021/907 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I skrivelsen lyfter skribenterna ett danskt koncept kallat ”Cykling 
utan ålder”, vilket innebär att man använder en särskild utformad 
elcykel. Skribenterna menar att de äldre på Östermalm därigenom 
kan erbjudas härliga cykelfärder och att de äldre samtidigt kan 
komma ut i friska luften och återuppleva platser som man inte 
besökt på länge. Skribenterna föreslår därför att förvaltningen får i 
uppdrag att undersöka möjligheten att införa cykling enligt 
konceptet ”Cykling utan ålder” för de äldre på Östermalms 
stadsdelsförvaltnings vård- och omsorgsboenden. 
Särskilda el-parcyklar för äldre vuxna och för personer med 
funktionsnedsättning har funnits på marknaden i många år och 
används för att kunna erbjuda målgrupperna en cykelupplevelse, 
motion och delaktighet. 
Inom förvaltningens äldreomsorgsavdelning finns erfarenheter av 
parcyklar hos såväl medarbetare på Rio vård-och omsorgsboende, 
som inom verksamhetsstödet och från äldreomsorg inom andra 
förvaltningar i staden. Erfarenheterna är blandade och de äldres 
synpunkter har varierat. Aktivitetsansvariga på Rio vård- och 
omsorgsboende ser att en del av de äldre vuxna på boendet kan ha 
nytta och glädje av aktiviteten. De kommer därför att undersöka 
möjligheterna att pröva el-parcykel samt se över förutsättningarna 
för lugn och säker cykling på cykelbanorna i anslutning till boendet. 
 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2021/907-2 Skrivelse om elcyklar för äldre, "cykla utan 
ålder" 

 ÖST 2021/907-1 Skrivelse om elcyklar för äldre, "Cykling 
utan ålder". 
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